
Referat. Bestyrelsesmøde ABAF, 24. marts 2025, hos Julie. 
Til stede: Berit Werner Hansen, Julie Abildgaard, Helle Petersen, Hanne Hougaard, Jens 
Langkjær.  
 
Dagsorden: 
 
 

1. Konstituering. 
2. Status og arbejde med jord/naturstyrelsen. 
3. Arrangementer. 
4. Fællespladsen, arbejdsdag/arbejdsgruppe. 
5. Hestefællesskab i forening med ABAF.  
6. Ansøgning til Landsbypuljen. 
7. Evt. 

 
 
 
Ad 1. Julie fortsætter som forperson. Asmund fortsætter som kasserer. Berit indtræder 

som næstforperson. Kort drøftelse af mødekultur, fra- og tilmelding til møder mv. 
 

      Ad 2. Status og arbejde med jord/naturstyrelsen. Der er interesse fra Mossø Bakke og 
fra Diversitetsgruppen, Alken Have-gruppen og gruppen omkring heste/ridebane i forhold 
til den jord, Naturstyrelsen har erhvervet fra Hans Hansen. Der er sendt en henvendelse til 
NS. Der er ønske fra NS om at interesser samles i en fælles henvendelse. Vi vurderer, at 
ABAF’s rolle umiddelbart er væsentligst ift. ridebanen, men at vi også vil kunne 
repræsentere byens forskellige almene interesser og facilitere mødeaktivitet. Vi beslutter 
at invitere de forskellige lokale interessenter til et åbent infomøde med byen.  Vi stiler 
efter et møde i april eller maj. Berit kontakter de øvrige interessenter. 
 
 

Ad 3.  Arrangementer. 
- Tøjbyttedag, lørdag d. 29. marts, 10-14. 
- Jazzarrangement med Raw Keke (Diallo/Nordsø/Menzer) lørdag d. 17.5. kl. 20 på 

Mejeriet i samarbejde med Skanderborg jazzklub. Billetsalget er åbent på 
https://www.skanderborgjazzklub.dk/event/diallo-nordsoe-menzer/ Vi står for baren, og 
Jens er kontakt til bararrangement. 

 - Børneteater: Julie har kontakt til børneteatergruppen ’De røde heste’, og undersøger 
nærmere mhp arrangement i maj-juni en lørdag eller søndag. Aldersgruppe 6+. 

- Byfest - lørdag d. 23. august. Vi kan bl.a. præsentere den store Mr. Barti (med 
dukkefører). 

 

https://www.skanderborgjazzklub.dk/event/diallo-nordsoe-menzer/


Ad 4. Vi skal have en forårsarbejdsdag på Fællespladsen. Vi tager kontakt (Jens) til 
arbejdsgruppen vedr. pladsens fremtid vedrørende samarbejde om dagen. 

 
Ad 5. Vi kontakter (Stina) hestegruppen om dennes status. 
 
Ad 6. Ansøgning om bordfodbold. Der blev på generalforsamlingen udtrykt ønske om 

et nyt bordfodboldbord til Mejeriet. Dette vil vi gå videre med i forhold til en 
støtteansøgning til Landsbypuljen. Vi vil dog undersøge om ansøgningen kan puljes med 
andre lignende indkøb. 

 
Ad 7. Intet. 
 
 
/ Jens 


